
Zápis ze zasedání Školské rady ZŠ Táborská konaného 23. března 2009 
 
Přítomni: Miroslav Hricz, Naděžda Kolářová, Helena Pážíková, Bohumila Hájková 
Nepřítomni: Jiří Šelder, František Bílek 
 
Hosté:  František Prokop (ředitel školy) 
 

1) Kontrola zápisů z minulých dvou zasedání jednání Školské rady 
- 1 chybějící zápis zajistí zapisovatel M.Hricz 
- zápisem z dnešní schůzky byl pověřen M.Hricz 
 

2) Projednání stížnosti 
- Školská rada projednala stížnost týkající se výuky, která jí byla doručena 
- ředitel školy F.Prokop informoval ŠR o krocích, které v této záležitosti podnikl 

a nastínil další řešení 
 

3) Informace ředitele školy  
- ředitel školy F.Prokop informoval ŠR o stavu školy, o organizaci  

4-majetková, a.s., která spravuje budovu školy 
- dále ředitel školy přítomné informoval o naplněnosti školy a  nastínil koncepci 

rozvoje školy v příštím školním roce 
 

4) Dále bylo projednáno: 
- přístup nových členů k e-mailové schránce skolska.rada@zstaborska.cz 
- průchod u vchodu do školního dvora  
- osvětlení dvora 
- platby ve školní jídelně, inkaso je možné provádět pouze z účtu České 

spořitelny? 
 
Zapsal Miroslav Hricz 
 


